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Referat af bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Fredenshøj 
 
17. januar 2023 kl. 19:00 – 21:00 
 
Til stede: Kenneth Majkjær Mikkelsen (KMM), Fredrik Pettersson (FP), Camilla Charlotte 
Kruse (CCK), Ian Schlottmann (IAS) og Peter Hesdorf (PH) 
 
Afbud: - 
 
Dagsorden: 

1. Sidste nyt 
2. Økonomi 
3. Generalforsamling 27. februar 
4. Indkaldelsen, punkter (dagsorden) 
5. Træprojektet 
6. Forslag fra Henrik Tårnby Thomsen 
7. Andet 

 
 
Ad 1) Velkomst 
KMM bød velkommen, 
 
 
Ad 2) Økonomi 
IAS gennemgiv det reviderede regnskab for 2022, som efterfølgende blev underskrevet. 
 
 
Ad 3) Generalforsamling 27. februar 
KMM redegjorde for frist for indkaldelse samt bestyrelsens valgturnus. 
 
Bestyrelsen drøftede forslag til dirigent og forslag til kontingent for 2023. 
 
 
Ad 4) Indkaldelsen, punkter (dagsorden) 
KMM gennemgik forslag til dagsorden, som blev vedtaget. 
 
Bestyrelsen drøftede det forslag om ændring af foreningens vedtægter, som blev fremsat på 
foreningens generalforsamling i 2022. Forslaget vedrørte ansvar ifm. skader på veje og 
fortove. Der var enighed om at fremsætte forslaget igen på den kommende generalforsamling. 
 
 
Ad 5) Træprojektet 
PH gennemgik dokumenter til ansøgning om tilskud fra KK’s biodiversitetspulje. 
Dokumenterne var udsendt til bestyrelsen forud for mødet. 
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Bestyrelsen anmodende PH om at indsende ansøgning til biodiversitetspuljen, når den åbnede 
den 01.02.2023. 
 
Bestyrelsen anmodede KMM om at udarbejde yderligere dokumenter til generalforsamlingen, 
herunder Q&A og oplæg til vejtræsregulativ og oplysning om forsikring, ansvar mv. 
 
 
6) Forslag fra Henrik Tårnby 
KMM oplæste forslag modtaget fra Henrik Tårnby vedrørende skiltning om max. længde på 
lastbiler på foreningens veje. 
 
 
6) Andet 
CCK og FP refererede fra infomøde om et kommunalt projekt, som bl.a. vedrørte Italiensvej. 
Projektet var endnu ikke konkretiseret, men det kunne omhandle tværforbindelser og 
siddepladser på det grønne areal på Italiensvej. 
 
Bestyrelsen følger projektet. 
 
 
Næste møde: ikke aftalt. 
 
 
Ref.: PH 
 


